
Beste Zonhovenaren

Het was alweer een jaar vol verande-
ringen. Na de vaccinatiecampagne leek 
het normale leven stilaan terug te keren, 
maar samen met de herfst stak corona 
echter opnieuw haar venijnige kop op. 
Laten we dus waakzaam blijven, in het 
belang van onze eigen gezondheid en die 
van onze naasten. 

2021 bracht ook voor onze afdeling 
verandering. Raadslid Lieve Mallants 
verlaat onze gemeente en wordt in de 
gemeenteraad opgevolgd door Pol Bos. 
We bedanken Lieve voor de jarenlange 
inzet.

Verdere versterking vond onze afdeling 
in nieuw bestuurslid Dirk Dewolfs. In de 
gemeentelijke werkgroep verkeer zal 
Dirk ijveren voor een veiliger Zonhoven.

Wat niet veranderde, is de werkijver van 
de N-VA-raadsleden in de gemeente- en 
OCMW-raad, vaak in samenwerking 
met onze N-VA-ministers. Een greep uit 
deze werkzaamheden leest u verder in 
dit blad.

Natuurlijk gaat er niets boven menselijk 
contact. Daarom ben ik verheugd u 
namens de afdeling te mogen uitnodi-
gen voor onze nieuwjaarswandeling op 
zondag 23 januari 2022.

N-VA Zonhoven wenst u een veilig, ge-
zond en vooral ook gezellig jaareinde.

Zorg goed voor 
uzelf en uw dier-
baren.

Koen Roeffaers
Voorzitter

Betaalbaar wonen in het gedrang

Gemeentebestuur heeft verpletterende 
verantwoordelijkheid
In 2016 keurde Open Vld in de OCMW-raad de sociale verkaveling tussen de Beker-
veldweg en de Herestraat goed. In 2019, nu het OCMW ook onder de bevoegdheid van 
de gemeenteraad valt, kwamen ze terug op hun beslissing en keurden ze het project 
af. Ondertussen blij�  de nood aan betaalbare en sociale woningen in Zonhoven ter-
gend hoog. De houding van Open Vld is dan ook laakbaar. 

Open Vld verdedigde haar beslissing 
door te stellen dat de hoogste bieder die 
gronden moet kunnen krijgen. Dat is 
immers het goede huisvaderprincipe. Dat 
is een wel zeer laakbare houding. De ge-
zinnen die eigenlijk extra hulp verdienen, 
moeten plaats ruimen voor mensen met 
een hoog inkomen.

Bedroevende cijfers
De cijfers in verband met sociale wonin-
gen zijn in Zonhoven nochtans bedroe-
vend:
•  Van de 100 woongelegenheden in 

Zonhoven  zijn  amper 2,1 procent 
sociale huurwoningen.

•  Meer dan 720 personen staan op de 
wachtlijst van het Kempisch Tehuis voor 
een woning in Zonhoven.

•  De gemiddelde wachttijd voor een sociale 
huurwoonst is 6 jaar.

•  Zonhoven scoort het 4de laagst in Lim-
burg. Enkel Nieuwerkerken, Riemst en 
Voeren scoren lager. 

(bron: Omgevingsanalyse Gemeente Zonhoven 2019)

Onverantwoord
De nood aan betaalbare huurwoningen 
in Zonhoven is dus tergend hoog. 
Het gemeentebestuur speelt hier een 
verpletterende rol in. De keuze om een 
sociale bouwkavel vlakbij het centrum 
teniet te doen is onverantwoord. Voor 
een alleenstaande mama met twee 
kleuters betekent dat dat ze pas een 
woning heeft wanneer deze kleuters 
zijn uitgegroeid tot flinke tieners!

Nieuwjaarswandeling
Zondag 23 januari 2022 - CC Tentakel - vertrek om 14 uur
Na afloop kunnen we samen een babbeltje slaan met een stukje taart 
en een tas koffie in Praatcafé ’t Cultureel. Ieder lid krijgt een leuke 
goodiebag. Daarom vragen wij ook om op voorhand in te schrijven. 
Inschrijven kan tot en met vrijdag 14 janauri 2022 bij onze secretaris 
via vivian.eersels@n-va.be of 0495 456557
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Minister Weyts investeert in Zonhovense scholen
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert 253.820 euro in de Vrije Middenschool en het Sint-Jan Berch-
mansinstituut in Zonhoven. “Ook in moeilijke tijden blijven we investeren in onze VMS & SJB-infrastructuur. De nood aan 
extra capaciteit is groot”, zegt Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts. “Naast nieuwbouwprojecten worden de oude VMS & 
SJB-gebouwen gerenoveerd met het oog op duurzaamheid en ecologie, zodat deze gebouwen net als onze nieuwbouwprojecten 
voldoen in onder meer ventilatievoorziening”, zegt ook N-VA Zonhoven.

Onderwijsminister Ben Weyts trekt deze regeerperiode in totaal een half miljard euro extra uit voor VMS & SJB-infrastructuur. 
Deze financiële steun kunnen VMS & SJB-besturen uit het gesubsidieerd onderwijs (gemeentelijk, stedelijk, provinciaal en vrij 

onderwijs) krijgen voor bouw- of verbouwingswerken. In totaal investeert 
Weyts 3 miljard euro in scholenbouwprojecten. Deze investeringsgolf komt 
ook Zonhoven ten goede.

De Vrije Middenschool en het Sint-Jan Berchmansinstituut in Zonhoven 
kunnen zo rekenen op 253.820 euro. Concreet gaat het om nieuwbouw, ver-
bouwingswerken, omgevingswerken en eerste uitrustingsverhoging. 

“Goed nieuws voor de leerlingen en leerkrachten van alle betrokken scholen: 
zij krijgen nu betere schoolgebouwen”, zegt N-VA Zonhoven. “Zo zorgt onze 
minister dat onze leerlingen in een kwaliteitsvolle omgeving kunnen genie-
ten van kwaliteitsvol onderwijs.” 

Pol Bos nieuw 
N-VA-gemeenteraadslid 
Na de gemeenteraad van september nam ons bestuur afscheid van Lieve Mallants, die naar Hasselt 
verhuist.  Lieve was sinds 1 januari 2013 gemeenteraadslid en tevens bestuurslid van onze afdeling. 

Ons bestuur dankt Lieve van harte voor haar enthousiasme en gedrevenheid in de gemeenteraad, ten 
dienste van de Zonhovenaren en voor haar gewaardeerde inzet voor onze afdeling. We wensen Lieve 
en haar echtgenoot Gert alle geluk toe in hun nieuwe stek in Hasselt. Lieve wordt als gemeenteraadslid 
opgevolgd door Pol Bos. Pol is een van de drie pioniers van onze afdeling, wiens kennis en ervaring van 
het reilen en zeilen in Zonhoven als gewezen schepen en gemeenteraadslid zeer welkom is in onze fractie 
en afdeling.

Pol Bos legt de eed af als 
nieuw gemeenteraadslid 
voor de N-VA.  

N-VA schenkt rolstoelvriendelijke 
zitbank aan gemeente
N-VA Zonhoven kocht een rolstoelvriendelijke zitbank aan en schonk die 
aan de gemeente, met de vraag om de bank te plaatsen op dezelfde locatie 
als waar de vernielde bank stond, in Park Den Dijk. 

We vinden dat echt iedereen moet kunnen genieten van een gezellig rust-
moment tijdens een wandeling in Park Den Dijk. Daarom kozen we voor 
een rolstoelvriendelijk exemplaar. 

Pioniers van de N-VA
Ter gelegenheid van het 20-jarige bestaan van onze 
partij hebben onze bestuursleden de drie pioniers 
van onze afdeling een lekker geschenk bezorgd. 

Laat het smaken Johan De Turck, Pol Bos en Theo 
Stulens!

zonhoven@n-va.be
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Investeren in Zonhoven? Gewoon doen!
In het voorjaar zette onze burgervader een tekst op zijn Facebook (zie 
hiernaast).N-VA-raadslid Yannick Aerts hee�  toch wel wat bedenkingen 
bij de nogal voluntaristische tekst.

Een zuinig beleid is goed, maar mag niet krenterig zijn. Je moet als gemeente durven investe-
ren en de juiste keuzes maken. Er worden maar 25 % van de investeringen uitgevoerd. Dat was 
overigens voor corona ook zo. Dat is ronduit triestig. Het is natuurlijk een handige manier om de 
schuldgraad laag te houden. Jaar na jaar vraagt N-VA Zonhoven om meer geplande en beloofde 
investeringen ook echt uit te voeren. We vragen eigenlijk gewoon om effectief de daad bij het 
woord te voegen. Om het met de woorden van de  Open Vld te zeggen: gewoon doen!

Snoezelbos Ter Heide: belevingsplek 
voor mensen met beperkingen

Dankzij subsidies Zuhal Demir

Op 17 mei 2021 bezocht minister van Natuur Zuhal Demir 
de Zonhovense campus van zorgvoorziening Ter Heide. 
Deze ontving in 2019 projectsubsidies voor de aanleg van 
een snoezelbos voor kinderen en volwassenen met een 
meervoudige beperking. Ze vormden het bestaande bos 
om en plaatsten belevingselementen om zo prikkelarme 
en prikkelrijke zones te organiseren voor verschillende 
doelgroepen. 

Frank Smits, directeur zorg Ter Heide, vertelt: “In de 
natuur kunnen onze bewoners tot rust komen. Via ver-
schillende belevingselementen in het snoezelbos kunnen ze 
genieten van diverse prikkels: van geluiden tot aanraking, 
trillingen en geuren. Bovendien is het toegankelijk inge-
richt voor zowel goede stappers als personen in een rolstoel. 
In het snoezelbos zijn ook bezoekers en buren welkom om 
te komen wandelen. Zo werken we ook aan inclusie.”

Zuhal Demir vereenvoudigt regels kleinschalig zorgwonen
Steeds meer Vlamingen met zorgbehoeften willen zo lang mogelijk in hun eigen thuisomgeving blijven wonen, omringd 
door de mensen die ze liefhebben. N-VA-minister van Omgeving Zuhal Demir zorgt ervoor dat we afstappen van lange 
vergunnings trajecten met architect. Zo kan je nu met een korte melding zonder inschakeling van een architect een zorgwoning 
kleiner dan 50 m2 in de tuin plaatsen. Hierdoor vallen ook bijkomende kosten weg. Voor je ouders of voor je kind zorgen met 
thuishulp moet dus bereikbaarder en betaalbaarder worden voor meer mensen. Ook voor onze Zonhovenaren. Op de website 
van Omgeving Vlaanderen (omgeving.vlaanderen.be) vind je alle criteria.

Vlonderpiëke brengt natuur 
naar de mensen
Vroeger was de centrumvijver ontoegankelijk en men noemde 
het ‘het vettig boske’. De vijver werd de voorbije periode open-
gemaakt door de ruigte rondom te dunnen. Zo valt er meer 
licht op de vijver, wat belangrijk is voor de waterkwaliteit. De 
oevers van de vijver kregen een ander pro� el en de vijverbodem 
werd grondig gereinigd. Rondom kwamen bomen. Een vlon-
derpad met zitbanken en infoborden zorgt voor een optimale 
beleving. 

Het vlonderpad dat de evenementenhal met het gemeentehuis 
verbindt, heet voortaan ’t Vlonderpiëke. Na een bevraging bij de 
inwoners koos het gemeentebestuur uit 121 inzendingen deze 
naam. Dat is Zonhovens dialect voor vlonderpad. Dankzij de 
herinrichting brengen we de natuur naar de mensen en merken 
we ook dat zowel de school als het rusthuis hier vlakbij, er dank-
baar gebruik van maken.

Op 18 mei 2021 
bezochten minister 
Zuhal Demir en 
gedeputeerde 
voor Leefmilieu 
en Natuur Bert 
Lambrechts het 
Vlonderpiëke om 
de afgeronde 
werken te 
bekijken.

www.n-va.be/zonhoven
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


